



ပေးသွင်းသူ ကျင့်ဝတ်

Crown Holdings, Inc. သည် ၎င်း၏ ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းရှိ ကုမ္ပဏီများ၏ မိသားစု ("Crown") မှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုကဏ္ဍအားလုံးတွင် ကျင့်ဝတ်သိက္ခာနှင့် တာဝန်သိက္ခာ ဆောင်ရွက်သွားရန် ကတိပြုပါသည်။ Crown ၏ ဒါရိုက်တာများ၊ အရာရှိများနှင့် ဝန်ထမ်းများနှင့် ၎င်း၏ဝတ်ဆိုင်တွင် ရရှိနိုင်သော ကျင့်ဝတ်များနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ("သရဖူကျင့်ဝတ်")၊ Crown's Code of Business Conduct and Ethics ("Crown Code")၊ ထိုစာတမ်းတွင် Crown သည် ၎င်းလုပ်ငန်းလည်ပတ်နေသည့်နိုင်ငံများတွင် ဥပဒေ၏ စကားလုံးများအပြင် စိတ်ဓာတ်ကို လိုက်နာရန် ကတိပြုပြီး ၎င်း၏ဝန်ထမ်းများအားလုံး ကျင့်ဝတ်၊ အကျင့်စာရိတ္တ၊ နှိုးသားမှုနှင့် စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ အမြင့်ဆုံးစံနှုန်းများကို လိုက်နာရန် ကြိုးပမ်းရန် လိုအပ်ပါသည်။ သူတို့ချီတာဝန်။

Crown Code နှင့် United Nations Global Compact ကဲ့သို့သော အခြားသော အရေးကြီးသော အများသူငှာ စည်းမျဉ်းများဖြင့် အသိပေးထားသည့် ဤ Supplier Code of Conduct (the "Supplier Code") သည် Crown ၏ ပေးသွင်းသူများအားလုံး၏ ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက်များနှင့် ကျင့်ဝတ်များကို ကိုက်ညီစေရန် ဒီဇိုင်းထုတ်ထားပါသည်။ Crown သည် ၎င်း၏ကိုယ်ပိုင်ဝန်ထမ်းများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် စံချိန်စံညွှန်းများဖြင့် ကမ္ဘာ့ Crown သည် ပေးသွင်းသူတိုင်းသည် အောက်ဖော်ပြပါ အခြေခံမူများ၊ သို့မဟုတ် Crown နှင့် ဆက်ဆံမှုတိုင်းတွင် ၎င်း၏ကိုယ်ပိုင်ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ နှိုင်းယှဉ်ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို လိုက်နာရန် မျှော်လင့်ပါသည်။

ရေရှည်တည်တံ့မှုသည် Crown ၏ အခြေခံတန်ဖိုးဖြစ်သည်။ ဤ Supplier Code ၏ အဓိက မောင်းနှင်အားတစ်ခုမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပေးသွင်းသူများ နားလည်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ရေရှည်တည်တံ့မှုတန်ဖိုးများနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေကြောင်း သေချာစေရန်ဖြစ်သည်။ ဤ Supplier Code ပါရှိသည့် ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ၎င်းတို့၏ ထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်တွင် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ အခြေခံမူများကဲ့သို့ ရေရှည်တည်တံ့သော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပေးသွင်းသူများကို ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်တွန်းပါသည်။

*[www.https://www.crowncork.com/investors/corporate-governance/code-business-conduct-and-ethics](https://www.crowncork.com/investors/corporate-governance/code-business-conduct-and-ethics)



ဤပေးသွင်းသူကုန်သည် မည်သူနှင့်သက်ဆိုင်သနည်း။

Crown ပေးသွင်းသူသည် ကုန်ကြမ်းနှင့် စက်ပစ္စည်းများ ပေးသွင်းသူ၊ အခြားကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးသွင်းသူ၊ ကန်ထရိုက်တာများ၊ အတိုင်ပင်ခံများ၊ ပွဲစားများနှင့် အေးဂျင့်များ အပါအဝင် ကုန်စည် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ ထောက်ပံ့မှုအတွက် တက်ကြွသော ကုန်သွယ်မှုဆိုင်ရာ ဆက်သွယ်မှုရှိသည့် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

Crown သည် ဤ Supplier Code ကို အခါအားလျော်စွာ ထည့်ရန် သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ရန် အခွင့်အရေးကို လက်ဝယ်ရှိသည်။ ပေးသွင်းသူများသည် Crown ၏ဝတ်ဆိုင်တွင် တင်ထားသော ဤ Supplier Code ၏ နောက်ဆုံးစာရင်းကို လိုက်နာရန် မျှော်လင့်ပါသည်။www.crowncork.com/supplier-code-conduct သို့မဟုတ်ပါက ၎င်းတို့အား တိုက်ရိုက်ပေးပါသည်။

ပေးသွင်းသူကုန်၏ အခြေခံမူများ

ပေးသွင်းသူအားလုံးသည် အောက်ပါအခြေခံမူများကို လိုက်နာရမည်-

ဥပဒေနဲ့အညီ

ပေးသွင်းသူများသည် ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုတွင် အစိုးရအဖွဲ့အစည်းအားလုံး၏ တည်ဆဲဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းမျဉ်းများနှင့် အမိန့်များအားလုံး၏ စကားလုံးများနှင့် စိတ်ဓာတ်ကို လိုက်နာရမည်ဖြစ်သည်။

လူ့အခွင့်ရေး/ အလုပ်အကိုင်အလေ့အကျင့်များ/ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေး

Crown သည် ၎င်း၏ ပေးသွင်းသူများသည် လူ့အခွင့်အရေးကို လေးစားလိုက်နာရန်နှင့် လူ့အခွင့်အရေး ချိုးဖောက်မှုများတွင် ရောထွေးခြင်း မရှိစေရန် ပံ့ပိုးပေးရန် မျှော်လင့်ပါသည်။ Crown သည် ၎င်း၏ ပေးသွင်းသူများသည် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လက်ခံထားသော အလုပ်အကိုင်အလေ့အကျင့်များကို လိုက်နာရန်နှင့် ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းရေးကို ဦးစားပေးရန် မျှော်လင့်ပါသည်။



Crown သည် အောက်ပါတို့ လိုအပ်သည်။

ပေးသွင်းသူများသည် တရားဝင်အလုပ်လုပ်ကိုင်သည့်အသက်အရွယ်အောက် မည်သူ့ကိုမျှ အလုပ်ခန့်ခြင်းမပြုရပါ။

ပေးသွင်းသူများသည် ၎င်းတို့၏ကိုယ်ပိုင်စက်ရုံများ သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်တွင် အဓမ္မလုပ်အားပေးခြင်းစေမှု၊ ကျွန်ုပ်တို့ သို့မဟုတ် လူကုန်ကူးမှု သို့မဟုတ် လူကုန်ကူးခြင်းကို ခွင့်မပြုစေရ။

ပေးသွင်းသူများသည် စော်ကားရန်၊ ရန်လိုသော သို့မဟုတ် ခြိမ်းခြောက်နိုင်သော ပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖန်တီးပေးသည့် လိင်၊ နှုတ်၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် သရုပ်ပြအပြုအမူများ အပါအဝင် လုပ်ငန်းခွင်တွင် အနှောင့်အယှက်ကင်းစွာ ပံ့ပိုးပေးရမည်။

ပေးသွင်းသူများသည် လူမျိုး၊ လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ နိုင်ငံသားဇာတိ၊ မျိုးရိုး၊ နိုင်ငံသား၊ နိုင်ငံသား၊ ဘာသာရေး၊ အသက်၊ ကျား၊ ၊ စစ်မှုထမ်းဟောင်း၏ အဆင့်အတန်း သို့မဟုတ် တည်ဆဲဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်း သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းများဖြင့် ကာကွယ်ထားသော အခြားပိသောလက္ခဏာများ။

ပေးသွင်းသူများသည် တည်ဆဲဥပဒေများအားလုံးကို လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေရန် လုံခြုံသောအလုပ်ပတ်ဝန်းကျင်ကို ပေးဆောင်ရန် သို့မဟုတ်၊ တည်ဆဲဥပဒေများမရှိပါက၊ အကောင်းဆုံးစက်မှုလုပ်ငန်းအလေ့အကျင့်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးရမည်။ ပေးသွင်းသူများသည် လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း မတော်တဆမှု၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှုနှင့် နာမကျန်းမှုတို့ကို လျော့ချရန် အရေးယူဆောင်ရွက်ရမည်။

ပေးသွင်းသူများသည် တည်ဆဲဥပဒေအရ လွတ်လပ်စွာ အသင်းအဖွဲ့နှင့် စုပေါင်းညှိနှိုင်းခြင်းဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးများကို အသိအမှတ်ပြုရမည်။

ပေးသွင်းသူများသည် လုပ်ခ၊ အချိန်ပို၊ အားလပ်ရက်များ၊ ပျက်ကွက်မှု၊ မသန်မစွမ်းမှု၊ အများဆုံး အလုပ်ချိန်နှင့် တရားဝင် အလုပ်လုပ်ခွင့်တို့ အပါအဝင် တည်ဆဲ အလုပ်သမား ဥပဒေအားလုံးကို လိုက်နာရမည်။

ပတ်ဝန်းကျင်

Crown တွင်၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ကတိကဝတ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စီးပွားရေးအတွေးအခေါ်၏ အခြေခံကျသော အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ လူ့ကျန်းမာရေးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ကာကွယ်ခြင်းသည် အရင်းအမြစ်များကို ထိန်းသိမ်းကာ ဝန်ထမ်းများ၊ ဖောက်သည်များ၊ အများသူငှာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ကို အကာအကွယ်ပေးသည့် ကောင်းမွန်သော စီးပွားရေးအလေ့အကျင့်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း Crown မှ အသိအမှတ်ပြုပါသည်။

တာဝန်ရှိသော လုပ်ငန်းတိုင်းသည် သန့်ရှင်းသောလေနှင့် ရေနှင့် အဓိကစွန့်ပစ်မှု လျော့ချရေးတို့ကို သေချာစေရန် သဘာဝအရင်းအမြစ်များ လျော့ချရေး၊ အရင်းအမြစ်လျော့ချရေး၊ ပစ္စည်းပြန်လည်အသုံးပြုခြင်းနှင့် လေထုညစ်ညမ်းမှု ထိန်းချုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများနှင့်အတူ နေ့စဉ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များ၏ အလားအလာရှိသော သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ထိခိုက်မှုများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသည်။ Crown သည် ၎င်း၏ ပေးသွင်းသူများအား သက်ဆိုင်ရာ ပတ်ဝန်းကျင် ဥပဒေများ အားလုံးနှင့်အညီ စီးပွားရေး လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ပြီး ၎င်း၏ ပေးသွင်းသူများသည် ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုတွင် ရေရှည်တည်တံ့သော အလေ့အကျင့်များကို ကျင့်သုံးရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။

စီးပွားရေးသမားနှင့် အတိတ်တစ်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေး

Crown ၏ ကျင့်ဝတ်၊ အကျင့်စာရိတ္တ၊ ရိုးသားမှုနှင့် ထိုက်တန်မှုတို့ကို ပံ့ပိုးကူညီရန်အတွက် Crown သည် ၎င်း၏ ပေးသွင်းသူများ၏ အောက်ပါအတိုင်း လိုအပ်သည်- ဆန့်ကျင်မှု/ယှဉ်ပြိုင်မှုဥပဒေ လိုက်နာမှု - ပေးသွင်းသူများသည် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သည့်နိုင်ငံများ၏ ယုံကြည်မှုနှင့် ပြိုင်ဆိုင်မှုဆိုင်ရာဥပဒေများကို အပြည့်အဝလိုက်နာမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ပေးသွင်းသူများသည် စုပေါင်းလေလံဆွဲခြင်း၊ ဈေးနှုန်းသတ်မှတ်ခြင်း၊ ဈေးနှုန်းခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း သို့မဟုတ် သက်ဆိုင်သည့်ယုံကြည်မှုဆန့်ကျင်ရေးနှင့် ယှဉ်ပြိုင်မှုဥပဒေများကို ချိုးဖောက်ခြင်းအတွက် အခြားတရားမျှတမှုမရှိသောကုန်သွယ်မှုအလေ့အကျင့်များ ပါဝင်မည်မဟုတ်ပါ။

လာဘ်ပေးလာဘ်ယူမှု တိုက်ဖျက်ရေး/ အတိတ်တစ်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေး - Crown ကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ပေးသည့် Crown ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းမှ ပေးဆောင်ရန်၊ ကမ်းလှမ်းခြင်း သို့မဟုတ် ကတိပေးခြင်း၊ သို့မဟုတ် မလျော်ကန်သော အကျိုးခံစားခွင့်များကို လုံခြုံစေရန်အတွက် မည်သည့်နိုင်ငံ၊ မည်သည့်ပါတီ၊ အစိုးရ သို့မဟုတ် ပုဂ္ဂလိကသို့ ငွေပေးချေခြင်းအား လုပ်ပိုင်ခွင့်မပြုနိုင်ပါ။ Crown အတွက်။ ထိုကဲ့သို့သော ပေးချေမှုကို လက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် တောင်းဆိုခြင်းလည်း မပြုနိုင်ပါ။ ပေးသွင်းသူများသည် Crown ဝန်ထမ်းများအား မလျော်ကန်သော ငွေပေးချေမှု၊ ကမ်းလှမ်းမှုများ သို့မဟုတ် တောင်းခံမှုများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုရ။ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော၊ တိုက် သို့မဟုတ် အမည်ခံ (ကျိုးနွဲ့) တန်ဖိုးရှိသော လက်ဆောင်များအပြင် တရားဝင်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော အစားအစာများနှင့် ဖျော်ဖြေရေးများသည် ၎င်းတို့ကို ရည်ရွယ်ခြင်းမရှိပါ။ လာဘ်ပေးလာဘ်ယူမှု၊ လာဘ်ပေးလာဘ်ယူမှု သို့မဟုတ် အခြားလျော်ကြေးပုံစံများအဖြစ် သရဖူလက်ခံသူအား လက်ခံနိုင်မှုမရှိပေ။ . လက်ဆောင်ကတ်များ၊ စတော့များ သို့မဟုတ် ငွေချေးစာချုပ်များကဲ့သို့သော ငွေသားလက်ဆောင်များအပါအဝင် Crown ဝန်ထမ်းများအား ပေးကမ်းခြင်း သို့မဟုတ် တန်ဖိုးမခွဲခြားဘဲ ကိုယ်ပိုင်ချေးငွေကို တင်းတင်းကျပ်ကျပ် တားမြစ်ထားသည်။

အကျိုးစီးပွားပဋိပက္ခများ - Crown ၏အမှုထမ်းများသည် Crown ၏အကောင်းဆုံးအကျိုးအတွက် အမြဲလုပ်ဆောင်ရန်နှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ၊ စီးပွားရေး သို့မဟုတ် အခြားအကျိုးစီးပွားဆိုင်ရာ ပဋိပက္ခများကို ရှောင်ရှားရန် မျှော်လင့်ပါသည်။ Crown သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆက်ဆံရေးတွင် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် အမှန်တကယ် သို့မဟုတ် ဖြစ်နိုင်ချေရှိသော အကျိုးစီးပွားဆိုင်ရာ ပဋိပက္ခများကို ချက်ချင်းသတင်းပို့ခြင်းဖြင့် ၎င်း၏ပေးသွင်းသူများသည် ဤလိုအပ်ချက်ကို



လျှို့ဝှက်ထားမှု - Crown ၏ လျှို့ဝှက်အခြေခံအဖြစ် သို့မဟုတ် ကိုယ်စား သတင်းအချက်အလက်ရရှိသည့် ပေးသွင်းသူများသည် ထိုလျှို့ဝှက်ချက်ကို ထိန်းသိမ်းထားပြီး Crown တွင် ၎င်းတို့၏ တာဝန်ဝတ္တရားများကို လုပ်ဆောင်ရာတွင်သာ အချက်အလက်ကို အသုံးပြုရမည်ဖြစ်သည်။

ဥပဒေပစ္စည်းမူပိုင်ခွင့်ကာကွယ်ရေး - ပေးသွင်းသူများသည် Crown နှင့် အခြားသူများ၏ ဥပဒေပစ္စည်းဆိုင်ရာအခွင့်အရေးများကို လေးစားလိုက်နာပြီး Crown ကိုယ်စား သို့မဟုတ် ၎င်းတို့အား ပေးအပ်ထားသည့် အသိဉာဏ်ပစ္စည်းအားလုံးကို အကာအကွယ်ပေးခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ Crown ထံသို့ ၎င်းတို့၏ ဥပဒေနှင့် စာချုပ်ပါဝတ္တရားများကို လိုက်နာရမည်။

ခိုင်ငံတကာကုန်သွယ်မှု - ပေးသွင်းသူများသည် ၎င်းတို့၏ဝတ္တရားများကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် Crown နှင့်သက်ဆိုင်သည့် ကုန်သွယ်မှုဥပဒေများအားလုံးကို လိုက်နာခြင်းဖြင့် Crown မှ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ကုန်သွယ်မှုဥပဒေများတွင် အမေရိကန်ဆန့်ကျင်သပိတ်မှောက်မှုဥပဒေများအပြင် အမေရိကန်နှင့် အီးယူ ကုန်သွယ်ရေးပိတ်ဆို့မှုဥပဒေများ၊ ပို့ကုန်ထိန်းချုပ်ရေးဥပဒေများ၊ သွင်းကုန်ဥပဒေများနှင့် ထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ဥပဒေများ ပါဝင်သည်။

ဒေတာကာကွယ်ရေး - ပေးသွင်းသူများသည် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအခွင့်အရေးများကို လေးစားလိုက်နာပြီး ဒေတာကာကွယ်ရေးနှင့် ဒေတာလုံခြုံရေးနှင့် သက်ဆိုင်သည့် တည်ဆဲဥပဒေများအားလုံးကို လိုက်နာရမည်ဖြစ်သည်။

မူလဓာတ်မြစ်ကို မြေပုံဆွဲခြင်း - ပေးသွင်းသူများသည် Crown အား ပံ့ပိုးပေးထားသော ထုတ်ကုန်များ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ဆက်စပ်နေသော မူလဓာတ်မြစ်များ၏ အလားအလာကို ထုတ်ဖော်ပြသနိုင်ရပါမည်။ Crown မှတောင်းဆိုပါက၊ ပေးသွင်းသူများသည် ထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်မြေပုံကို မူရင်းသို့ပြန်ပို့ပေးပါမည်။ ဤတာဝန်ဝတ္တရားသည် ဥပမာအားဖြင့်၊ တည်ဆဲအမေရိကန်ဥပဒေဖြင့် အကျိုးဝင်သော သတ္တုတွင်းထွက်ပစ္စည်းများနှင့် သက်ဆိုင်ပါသည်။ Crown သည် ၎င်းတို့၏ထုတ်ကုန်များတွင် အမေရိကန်ဥပဒေတွင် သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း ပဋိပက္ခသတ္တုများပါဝင်ပါက ပေးသွင်းသူများသည် Crown ကို အကြံပေးရန် မျှော်လင့်ပါသည်။

ဘဏ္ဍာရေးထိန်းချုပ်မှုများ - ပေးသွင်းသူများသည် ခိုင်မာသောဘဏ္ဍာရေးထိန်းချုပ်မှုများကို ထိန်းသိမ်းထားပြီး Crown ပါဝင်သည့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများနှင့် အရောင်းအဝယ်အားလုံး၏ ပြီးပြည့်စုံသော တိကျသောမှတ်တမ်းများကို သိမ်းဆည်းထားရမည်ဖြစ်ပြီး သက်ဆိုင်ရာ ထိန်းထားရေးမူဝါဒများနှင့် ဥပဒေများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။ ငွေကြေးခဝါချမှု သို့မဟုတ် အကြမ်းဖက်သမားများ သို့မဟုတ် ရာဇဝတ်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များတွင် ပါဝင်ခြင်း သို့မဟုတ် ငွေကြေးထောက်ပံ့ခြင်းတွင် ပါဝင်ခြင်းကို တင်းတင်းကျပ်ကျပ် တားမြစ်ထားသည်။



စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှု

ထူးချွန်မှုနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှုရရှိရန် ကြိုးပမ်းခြင်းသည် Crown ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပုံ၏ အရေးကြီးသော မျက်နှာစာဖြစ်သည်။ Crown သည် ပေးသွင်းသူများအား အောက်ပါတို့ကို အားပေးပြီး အကြံပြုပါသည်။

အရည်အသွေးမြင့်တင်ရန်၊ ကုန်ကျစရိတ်လျှော့ချရန်နှင့် ၎င်းတို့၏ထုတ်ကုန်များ၏ ပတ်ဝန်းကျင်အပေါ်သက်ရောက်မှုကို လျှော့ချရန်အတွက် ၎င်းတို့၏ထုတ်ကုန်များနှင့်/သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို စဉ်ဆက်မပြတ်မြှင့်တင်ပါ။

တိကျသောထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်မှတ်တမ်းများကို ထိန်းသိမ်းပါ။

ရေ၊ ရေဆိုး၊ စွမ်းအင်၊ ဖန်လုံအိမ်ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လွှတ်မှု၊ အမှိုက်၊ အမှိုက်ပုံးအသုံးပြုမှုနှင့် ထုပ်ပိုးမှုနယ်ပယ်များရှိ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ထိခိုက်မှုများကို လျှော့ချရန်အတွက် ရည်မှန်းချက်များကို ဖော်ထုတ်၊ ချမှတ်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပါ။

၎င်းတို့၏ ပတ်ဝန်းကျင်ခြေရာကို လျှော့ချရန်၊ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲမှုဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များတွင် စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှုကို လုပ်ဆောင်ရန်၊ Crown ၏ ရေရှည်တည်တံ့မှု ပရိုဂရမ်၏ ရည်မှန်းချက်များ အောင်မြင်မှုကို ပံ့ပိုးကူညီရန် ကြိုးစားပါ။

Crown ၏ ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ၏ လိုအပ်ချက်များနှင့် သဟဇာတဖြစ်သော ရေရှည်တည်တံ့သော အရင်းအမြစ်များမှ ကုန်ကြမ်းများ အရင်းအမြစ်များ။

တာဝန်ခံမှုနှင့် လိုက်နာမှု

Crown မှ ပေးသွင်းသူများသည် ဤ Supplier Code ၏မျှော်လင့်ချက်များကို ပြည့်မီစေရန် သင့်လျော်သောမူဝါဒများ၊ စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် ဝန်ထမ်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် အကြံပြုထားသည်။ Crown သည် ပေးသွင်းသူများသည် ပေးသွင်းသူကတိကဝတ်ပြုထားသော စံချိန်စံညွှန်းများ၊ သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများနှင့် အကာအကွယ်များကို ၎င်း၏ဝန်ထမ်းများထံ ထိထိရောက်ရောက် ဆက်သွယ်နိုင်စေရန် မျှော်လင့်ပါသည်။

Crown သည် ပေးသွင်းသူ၏ ပိုမိုပေးသည့် စာရွက်စာတမ်းနှင့် မှတ်တမ်းများကို ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်း သို့မဟုတ် အခြားသော လိုက်နာမှုဆိုင်ရာ အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်ပုံစံဖြင့် Crown လိုအပ်နိုင်သည် (သို့မဟုတ် ပေးသွင်းသူ၏ ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ ကျင့်ဝတ်နှင့် ညီမျှသော ပြဋ္ဌာန်းချက်) နှင့် လိုက်နာမှုရှိကြောင်း အထောက်အထား လိုအပ်ရန် Crown မှ လက်ဝယ်ရှိပါသည်။ သင့်လျော်သောအကဲဖြတ်ပုံစံ၊ ပေးသွင်းသူသည် လိုက်နာမှုမရှိပါက Crown သည် ပေးသွင်းသူအား မလိုက်နာခြင်းအား ပြန်လည်သုံးသပ်ပိုင်ခွင့်ရှိပြီး ပေးသွင်းသူအား လိုက်နာမှုဖြစ်စေရန်အတွက် မှန်ကန်သောအစီအမံများပြုလုပ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

ဤ Supplier Code တွင် မည်သည့်အရာကမျှ သီးခြားစာချုပ်တစ်ခုတွင် ပိုမိုတိကျသော ပြဋ္ဌာန်းချက်ကို အစားထိုးရန် မဆိုလိုပါ။ ဤ Supplier Code နှင့် သီးခြားစာချုပ်တစ်ခု၏ အခြားပြဋ္ဌာန်းချက်များကြား မကိုက်ညီသည့်အတိုင်းအတာအထိ၊ စာချုပ်ပါပြဋ္ဌာန်းချက်သည် ထိန်းချုပ်မည်ဖြစ်သည်။

